



date : 10th August 2012
email : infringement@bk.com.hk
reply to : Mr. Benny Kong/ Ms. Karen Poon
our ref : 19883-C&D-FOK/712
your ref :

專利、商標及外觀設計註冊代理人
Agents for Patents, Trade Marks and Designs

香港告士打道160號
海外信託銀行大廈
19樓B室

19B, OTB Building
160 Gloucester Road
HongKong

BY POST

偉記號
石硤尾街市 168 號舖

t : +852 2519 3567
f : +852 2519 3610
e : enquiry@bk.com.hk
w : www.bk.com.hk

Dear Sirs,

Re: Passing Off

Respondent: 偉記號

Infringing Product:



Partners	合夥人
Benny Kong	江炳滔律師
David Tsai	蔡永杰律師
Jennifer Chong	莊敏儀律師
Foreign Lawyer	外地律師
Ada Wang	王燕中國律師

We refer to our cease and desist letter dated 20th July 2012 regret to receive no reply from you.

BE ADVISED THAT:-

1. Through an enquiry agent/investigator, our client has eventually found out the supplier of your Infringing Product, i.e. Indomie Mi Instan.
2. On 7th August 2012, our client filed with Court a Writ of Summons claiming against the below Defendant for permanent injunction orders, delivery up order, disclosure order, damages order and costs order:-

Sixfifteen Imports-Exports Limited 新亞薑糖(香港)有限公司

3. The Court case no. of the above Action is HCA No. 1398 of 2012.

We reiterate our client's determination to sue habitual infringers and infringers with prior warnings.

Giving you this last opportunity to settle the above matter, **WE RE-DEMAND YOU TO IMMEDIATELY STOP ALL DEALINGS IN OR WITH THE INFRINGING PRODUCT** and confirm with us that you will comply with the requests stated as per our said letter within the next 7 days.



-2-

10th August 2012
偉記號

A purported Chinese translation of this last demand letter is enclosed marked "A".

Yours faithfully

BENNY KONG & YEUNG

Encl

BK/kp

c.c. client

A

平郵

偉記號
石硤尾街市 168 號舖

敬啟者:

關於: 影射
答辯人: 偉記號

侵權產品:



請參閱本所於二零一二年七月二十日發出的警告信。本所對至今仍未收到 貴司的回覆感到可惜。

請注意:-

1. 本所客戶已成功透過調查員找出 上述侵權產品(即營多印尼撈面)生產商的資料。
2. 於二零一二年八月七日, 本所客戶向香港高等法院提交告票,要求法院針對下列被告人頒布永久禁制命令,送達命令,披露命令,損失命令及訟費命令:-

Sixfifteen Imports-Exports Limited 新亞薑糖(香港)有限公司

3. 上述案件的案件編號為 HCA 1398 of 2012.

我們重申,本所客戶一直致力打擊侵權行為,更決心對屢勸不改的侵權者採取法律行動。

本所現給予 貴司最後一個機會以解決上述侵權問題,並同時再次要求 貴司即時停止處理有關侵權產品以及於七日內向本所確認 貴司會遵守上述警告信內各項要求。

隨函附上這封信的中文譯本,並已標為“A”。

謹啟

江炳滔律師事務所
附件(A)
BK/all
c.c. client